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                                          Zápis č. 4/2022 

ze zasedání Zastupitelstva Obce Teplýšovice konaného ve 

čtvrtek 25.8.2022 v 18:00 hod.  v Teplýšovicích 

 
 

Přítomni: J. Škvor, Ing. P. Dřízal, V. Sahula, J. Pessr, Mgr. P. Goby, Ing. O. Škvor, 

                Mgr. V. Gobyová 

Omluven: 0 

Hosté:  

Veřejnost:  

 

Ověřovatelé zápisu: Ing. Petr Dřízal, Ing. Ondřej Škvor. 

Zastupitelstvo bylo usnášení schopné. 

Program zasedání: 

 
 

1) Odsouhlasení podání žádosti o dotaci z výzvy z PRV-2014-2020 vyvážecí vlek 

+ zatloukač kůlů. 

2) Záměr posílení vozového parku o traktor vyšší výkonové a váhové kategorie. 

3) Přestavba stávajícího vyvážecího vleku Vahva Jussi.  

4) Výběr nejvhodnějšího uchazeče o koupi pozemků v k.ú. Čeňovice na základě 

zveřejněného záměru obcí. 

5) Narovnání vlastnických a uživatelských vztahů – odkup záboru části pozemku 

1228/2 Humenec na žádost P.S. - záměr obce zveřejněn. 

6) ZŠ-přiznání dotace na obnovu herních prvků-PRV MAS Posázaví. 

7) Posouzení zadávacího řízení na výměnu VO. 

8) RO č. 4/2022. 

9) Wistleblowing – evidence oznamovatelů o oznamování potencionálně 

protiprávních jednání. 

10) Návrh směny pozemků s Benediktinským opatstvím v k.ú. Čeňovice – poz. č. 

par. 192/12 a 1072. 

11) Návrh prostorové koncepce a organizace nové občanské vybavenosti ZŠ a MŠ 

v lokalitě „Kovárna“. 

12) Komplexní pozemkové úpravy. 

13) Žádost o dotaci na realizovanou ČOV. 

14) Různé. 

Opravy ZŠ a MŠ. 

SÚS plánovaně – oprava silnice č. III/1104 – povrchy po zimě Dlouhé Pole-

Okrouhlice od 12.9.2022 – uzavírka - objížďka. 

Výměna svítidel VO za provedení LED. 

Nové legislativní úpravy agend v CzechPoint. 

Hospodaření na lesních majetcích-zpráva. 

15) Na žádost starosty obce: odměny členům zřizovaných výborů a komisí za čtvrtý 

rok jejich funkční období.  

 

Program byl zastupiteli schválen včetně rozšíření na žádost starosty obce. 
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1. Odsouhlasení podání žádosti o dotaci z výzvy z PRV-2014-2020 vyvážecí vlek + 

zatloukač kůlů. 

 

S cílem pořídit novou techniku pro Lesy Teplýšovice z důvodu zefektivnění zpracování potěžebních 

zbytků a zefektivnění provádění obnovy porostů po kůrovcových těžbách zastupitelé projednali 

podání žádosti o dotační podporu na spolufinancování nákupu vyvážecího vleku a zatloukače kůlů. 

Program obnovy venkova v gesci SZIF ČR umožňuji získat 50% z uznatelných nákladů na pořízení 

techniky pro hospodaření na lesních majetcích. 

 

Předsedající po diskusi dal o předmětu hlasovat. 

 

Otázka: „Kdo je pro podání žádosti Státnímu zemědělskému intervenčnímu fondu ČR z Programu 

obnovy venkova za účelem financování pořízení vyvážecího vleku a zatloukače kůlů pro Lesy 

Teplýšovice?“  

 

PRO – 7                                PROTI – 0                                           Zdržel se hlas – 0 

 

Zastupitelé schválili podání žádosti Státnímu zemědělskému intervenčnímu fondu ČR z Programu 

obnovy venkova za účelem financování pořízení vyvážecího vleku a zatloukače kůlů pro Lesy 

Teplýšovice. 

 

Předpokládané investiční náklady jsou vyčísleny cca na 850 tis. Kč včetně DPH. 

 

 

2.  Záměr posílení vozového parku o traktor vyšší výkonové a váhové kategorie. 

 

Vzhledem k postupně narůstající požadavkům na údržbu obecního majetku v oblasti lesního 

hospodářství, při údržbě veřejné zeleně, v oblasti nakládání s odpady, na úseku správy a údržby 

místních komunikací si zvýšené nároky na techniku vyžadují posílení vozového parku. Obec 

provozuje dva malotraktory o stáří jedenáct a pět let.  

Záměr spočívá v pořízení traktoru ve výkonově a váhově vyšší kategorii, kterým by bylo zajištěno 

efektivnější zajišťování činností souvisejících s využíváním již existujících přípojných strojních 

zařízení, kterými obecní flotila již disponuje. 

 

O záměru se vedla v plénu diskuse s tím, že novou techniku o motorizaci ve výkonové řadě 100 HP 

bude nutné financovat s největší pravděpodobností přímo z rozpočtu. Předmětem příprav k 

projednání bodu byl v předstihu proveden průzkum trhu s ojetými vozidly tohoto typu. Nicméně i 

traktory z druhé ruky jsou k mání za nebývale vysoké ceny, které oscilují kolem 1 mil. Kč. 

Předpokládaná cena výdaje za nové vozidlo je cca 1,6 mil. Kč. Po diskusi dal předsedající o věci 

hlasovat. 

 

Otázka: „Kdo souhlasí s koupí traktoru o předpokládané motorizaci o výkonu 100 HP a 

s financováním nákupu přímo z rozpočtu?“  

 

PRO – 7                                PROTI – 0                                           Zdržel se hlas – 0 

 

Zastupitelé schválili záměr pořídit traktor o motorizaci 100 HP a financování nákupu z rozpočtu. 
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Přesto bude vedení obce zastupitele informovat o konkrétních typech a cenových relacích 

potenciálního nákupu. O definitivním nákupu konkrétního stroje bude orgán obce rozhodovat na 

následném zasedání. 

Nutnou povinností obce je, vzhledem k existujícím úvěrovým závazkům, záměr projednat předběžně 

s bankou, která finanční úvěr obci poskytuje, což je v souladu se sjednanými podmínkami o 

poskytnutí úvěru na financování skupinového vodovodu – zajistí a projedná starosta obce.  

 

3. Přestavba stávajícího vyvážecího vleku Vahva Jussi.  

 

Jednací bod přímo souvisí se vzrůstajícími nároky na stávající techniku, konkrétně v tomto případě 

jde o stávající vyvážecí vlek Vahva Jussi s hydraulickou rukou, který obec intenzivně využívá při 

hospodaření v obecních lesích a při dalších mnohých činnostech, ke kterým je stroj vhodný. Stáří 

stroje je šest let a míra opotřebení je vysoká vzhledem k objemům práce, které jsou od ní vyžadovány. 

Právě kondice stroje vyžaduje neodkladný zásah zejména na podvozkové části. Na základě získaných 

zkušeností z provozu bylo rozhodnuto o výměně základních komponentů podvozkové konstrukce 

dimenzovaných na vyšší zatížení. Díly nutné na přestavbu podvozku vyjdou na 50 tis. Kč, montážní 

práce budou provedeny svépomocí. 

 

Zastupitelé informaci o přestavbě vyvážecího vleku berou na vědomí.   

 

4. Výběr nejvhodnějšího uchazeče o koupi pozemků v k.ú. Čeňovice na základě 

zveřejněného záměru obcí. 

                                                                                                                                                                                                

V souladu s usnesením ZO č. 1/2022 obec dne 05.08.2022 zveřejnila, ve smyslu příslušných zákonů 

o nakládání s obecním majetkem, záměr a nabídla k prodeji pozemky v k.ú. Čeňovice pro zástavbu 

k bydlení, a to v rozsahu, který stanoví platný územní plán obce.   

Za tímto účelem byl předmět záměru podrobně popsán, byl definován způsob podávání nabídek, 

určeny požadavky na obsah, stanoven termín pro podávání a přijímání nabídek, přičemž nedílnou 

součásti zveřejněného záměru bylo popsáno hodnocení, resp. hodnotící kritéria pro předpokládaný 

výběr nejvhodnějšího uchazeče. 

 

Ve stanovené lhůtě pro podávání nabídek obec obdržela nabídku jedinou.   

 

V plénu zastupitelé posoudili způsob podání – splněno. 

 

Po otevření uzavřené obálky s nabídkou byla provedena kontrola naplnění nadefinovaných 

požadavků pro podání nabídky - uchazeč splnil požadované náležitosti. 

 

Předsedající dal o prodeji předmětu zveřejněného záměru hlasovat. 

 

Otázka: „Kdo souhlasí, aby Obec Teplýšovice odprodala paní M.D. a panu V.P. pro obec majetek 

zbytný, tj. v k.ú. Čeňovice pozemek č. par. 156/2 za cenu 1 690 500,-Kč o ploše 1 127 m2, který je 

z pohledu územního plánu urbanizován s funkcí venkovská obytná zóna, tudíž předurčen k zástavbě 

pro bydlení a současně prodala totožným zájemcům v totožném k.ú. pozemek č. par. 188/57 za cenu 

711 000,-Kč o ploše 474 m2 územním plánem neurbanizovaný, to celé za podmínky, že bude 

naplněna deklarace uvedená zájemci o koupi nemovitosti, že získanou nemovitost využijí jedině 

k vybudování stavby pro následné trvalé bydlení?“  

 

PRO – 7                                PROTI – 0                                           Zdržel se hlas – 0 
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Zastupitelé schválili, ve prospěch paní M. D. a pana V.P., prodej pro obec majetku zbytného, kterým 

je v k.ú. Čeňovice pozemek č. par. 156/2 za cenu 1 690 500,-Kč o ploše 1 127 m2, jenž je z pohledu 

územního plánu urbanizován s funkčním využití jako venkovská obytná zóna, tudíž předurčen 

k zástavbě pro bydlení a současně prodej v totožném k.ú. pozemku č. par. 188/57 za cenu 711 000,-

Kč o ploše 474 m2 územním plánem neurbanizovaného, to celé za podmínky, že bude naplněna 

deklarace uvedená zájemci o koupi nemovitosti, že získanou nemovitost využijí jedině k vybudování 

stavby pro trvalé bydlení. 

 

K podpisu budoucího smluvního vztahu zastupitelé pověřili starostu obce. 

 

5.  Narovnání vlastnických a uživatelských vztahů – odkup záboru části pozemku 1228/2 

Humenec na žádost P.S. - záměr obce zveřejněn. 

 

Vlastník nemovitosti Teplýšovice-Humenec č.p. 2 pan P.S. na základě zjištění GP č. 521-84/2022 

žádá obec o umožnění odkupu již zastavěného pozemku GP oddělené parcely č. 1228/10 z obecního 

pozemku č. par. 1228/2. Za tímto účelem, a dále ve smyslu usnesení ZO č. 3/2022, obec zveřejnila 

dne 29.07.2022 záměr o odprodeji předmětného pozemku žadateli způsobem v místě obvyklým. 

V zákonné lhůtě obec neobdržela proti záměru žádný rozpor ani připomínky.  

Předsedající dal o věci hlasovat.  

 

Otázka: „Kdo souhlasí, aby Obec Teplýšovice na žádost pana P.S. odprodala pro obec majetek 

zbytný, tj. v k.ú. Teplýšovice pozemek č. par. 1228/10 odměřený z parcely ve vlastnictví obce č. par. 

1228/1, a to na základě zjištění GP č. 521-84/2022 za cenu 2 600,-Kč s tím, že veškeré související 

náklady nezbytné k podání a následně k zápisu návrhu na vklad do katastru nemovitostí jdou k tíži 

kupujícího?“  

 

PRO – 7                                PROTI – 0                                           Zdržel se hlas – 0 

 

Zastupitelé schválili prodej pro obec majetku zbytného, tj. v k.ú. Teplýšovice pozemku č. par. 

1228/10, který je odměřený z parcely ve vlastnictví obce č. par. 1228/1, a to na základě zjištění GP 

č. 521-84/2022, za cenu 2 600,-Kč panu P.S. s tím, že veškeré související náklady nezbytné k podání 

a následně k zápisu návrhu na vklad do katastru nemovitostí jdou k tíži kupujícího. 

 

Zastupitelé zároveň pověřili starostu obce podpisem kupní smlouvy.  

 

6.  ZŠ-přiznání dotace na obnovu herních prvků-PRV MAS Posázaví. 

 

ZŠ Teplýšovice, z Programu rozvoje venkova – článek 20 –, který je v gesci MAS Posázaví, získala 

dotační podporu ve výši 271 177,-Kč z celkových uznatelných nákladů ve výši 357 404,- Kč na 

realizaci projektu „Herní prvky pro MŠ a ZŠ Teplýšovice“. 

 

Zastupitelé informaci vzali na vědomí. 

   

7.  Posouzení zadávacího řízení na výměnu VO. 

 

Na základě zadání Ing. Z.K., specialista v oboru systémy veřejného osvětlení, disponuje obec 

konceptem pro výběrové řízení ve věci výměny stávajících svítidel veřejného osvětlení za svítidla 

s technologií LED. Zastupitelům byla v předstihu poskytnuta Technická zpráva, na zasedání samém 

měli možnost se seznámit s obsahově rozsáhlou dokumentací pro organizaci výběrového řízení.  
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Z dokumentace, z rozsahu informací čerpaných z položkového rozpočtu vyplývá skutečnost, že 

v konečném důsledku by se jednalo o zadání směřující ke kompletní rekonstrukci stávajícího 

systému, což finanční možnosti obce neumožňují.  

Výsledkem diskuse v plénu je závěr, kdy se obec vrátí k původnímu úmyslu prosté výměny svítidel 

v rozsahu, který umožní původní naplánovaný objem finančních prostředků v příslušné rozpočtové 

položce. Tyto prostředky rozdělí na výdaje, za které pořídí omezený počet svítidel, na předpokládané 

výdaje spojené s montážními pracemi. Typem zvolených svítidel pro výměnu zůstává referenční 

biodynamické LED svítidlo Tungsram od společnosti Ekosvětlo s.r.o., IČ:29003 903. Prvá fáze 

výměny bude realizována v lokalitě u bytovek v Teplýšovicích, kde provozovatel hodlá odstranit 

dlouhodobě neuspokojivý technický stav. 

Další postupné výměny svítidel v celé obci budou rozloženy do několika etap dle možností ročních 

rozpočtů. 

Montážní práce spojené s výměnou svítidel zajistí obec využitím místně příslušné odborně způsobilé 

osoby, tj. pana T.P.. Volbou způsobu zadáním prací vedení obce sleduje úsporu nákladů na montáž, 

flexibilitu při plnění úkolu. 

  

Pořízená dokumentace a získaná data budou využity pro optimální dimenzování charakteristiky 

svítidel a dimenzování světelných výkonů dle specifických požadavků v jednotlivých lokalitách tak, 

jak vyplynulo z přípravného místního šetření. Budou využity k aktualizaci existujícího pasportu VO. 

Aktualizace této technické infrastruktury obci snáze umožní splnit úkoly stanovené nově zavedenou 

normou – Informační systém digitální mapy veřejné správy. 

Stále platí sledování původních cílů: 1. ve středně a dlouhodobém horizontu snížení provozních 

nákladů vynakládaných na spotřebu elektrické energie, 2. úspory na údržbách a opravách soustavy, 

3. přizpůsobit provozovaný systém ekologickým trendům a být tak šetrnější k životnímu prostředí.        

  

8. RO č. 4/2022. 

 

Starosta seznámil zastupitele s důvody rozpočtového opatření č.4/2022. Se znalostí podkladů 

zastupitelé o RO hlasovali. 

 

Otázka: „Kdo je pro schválení rozpočtového opatření č. 4/2022?“  

 

PRO – 7                                PROTI – 0                                           Zdržel se hlas – 0 

 

Zastupitelé schválili rozpočtové opatření č.4/2022. 

 

9. Wistleblowing – evidence oznamovatelů o oznamování potencionálně protiprávních 

jednání. 

 

Starosta tlumočil sdílenou informaci z posledního zasedání mikroregionu ohledně zaváděného 

systému evidence oznamovatelů, který bude sloužit k oznamování protiprávních jednání a mimo jiné 

jej budou aplikovat i samosprávy. Zákonodárce z této povinnosti nakonec hodlá vyvázat obce do 

10 000 obyvatel. Konečnou úprava nové legislativy čeká v PS ČR na schválení. 

 

10. Návrh směny pozemků s Benediktinským opatstvím v k.ú. Čeňovice – poz. č. par. 

192/12 a 1072. 
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V souvislosti s uloženým výkopkem ze stavby skupinového vodovodu CHOPOS na pozemcích č. 

par. 1072 a 192/12 v k.ú. Čeňovice ve vlastnictví Benediktinského opatství Panny Marie a sv. 

Jeronýma v Emauzích (dále BO) došlo dne 16.08.2022 za účasti zástupců vlastníka pozemků, 

zhotovitele stavby, investora stavby a starosty obce k jednání, jehož cílem bylo najít řešení 

k minimalizaci mocnosti deponie. 

Závěrem tohoto jednání byly navrženy varianty spočívající v likvidaci deponie jejím 

odvezením/uložením na jiném místě, výměna pozemků nebo odkup pozemků obcí nebo vykoupení 

pozemků DSO. 

Zastupitelé věc projednali se závěrem, kdy pro další jednání stanovují výkupní cenu max. 50,-Kč/1m2 

nebo směnu pozemků v poměru 1:2 ve prospěch BO. 

Starosta je pověřen návrh obce tlumočit zástupcům BO. 

Přesto zastupitelé uvažují o variantě, která by mohla vyhovět oběma stranám, a použít pro 

vyjednávání již v minulosti vznesené návrhy stran opatství o výměně některých pozemků v jeho 

vlastnictví, jejichž cílem bylo dosáhnout zpřístupnění „Panské stodoly“ stran dvora, který je 

v majetku obce. Tato varianta původně nebyla v zastupitelstvu přijata, nicméně nové okolnosti 

vzhledem k aktuálnímu vývoji otevírají nové možnosti. Obec by měla zájem směnou majetků 

dosáhnout scelení pozemků v dotčeném intravilánu od dvora až k cestě na Březinu. 

I tento návrh bude starosta zástupcům Benediktinského Opatství tlumočit.    

 

 

11. Návrh prostorové koncepce a organizace nové občanské vybavenosti ZŠ a MŠ v lokalitě 

„Na Kovárnách“. 

 

Starosta představil zastupitelům prvotní výstup zahájené spolupráce s projekčním ateliérem T2 

engineering s.r.o.. Jde o návrh prostorového uspořádání školských objektů na pozemcích obcí 

získaných pro rozšíření stávajícího školského areálu v lokalitě Na Kovárnách, jehož cílem je vstřebat 

budoucí očekávanou poptávku po veřejné službě na úseku školství - předškolní a školní zařízení - 

v souvislosti s plánovanou výstavbou obytných zón a v souvislosti s nárůstem místních obyvatel, 

kteří do nových lokalit nabídka pozemků a objektů k bydlení do obce přivede. 

Studie zastavitelnosti zjišťuje prostorové možnosti, jakým způsobem bude možné do daného prostoru 

zakomponovat objekt MŠ, vybudovat nové učebny ZŠ, naplánovat školní vývařovnu se společnou 

jídelnou. Studie zjišťuje a zabývá se umístěním tělocvičny s venkovním hřištěm, zabývá se způsobem 

připojení na stávající i budoucí dopravní infrastrukturu, zabývá se vnitřní logistikou v prostoru areálu. 

Zatím byly představeny četné varianty prostorového uspořádání. K výběru té nejvhodnější bude 

přizváno vedení příspěvkové organizace. Ke konzultacím budou přizváni i tvůrci technické 

infrastruktury, jejichž úkolem je již probíhající příprava lokality Na Kovárnách jako celku. 

 

U společnosti T2 engineering s.r.o.. je objednán a očekává se výstup v podobě uceleného návrhu 

zastavovací studie ve formě plošného uspořádání objektů v rámci zastavitelnosti obecních pozemků 

určených pro občanskou vybavenost v lokalitě Na Kovárnách.  

 

12. Komplexní pozemkové úpravy. 

 

Starosta zastupitele informoval o průběhu akce v rámci Komplexních pozemkových úprav na k.ú. 

Čeňovice. V souladu s harmonogramem došlo v týdnu od 25.7.-29.7.2022 prostřednictvím ustavené 

komise pro zjišťování průběhu hranic pozemků při komplexních pozemkových úpravách za účasti 

zástupců Státního pozemkového úřadu ČR, Katastrálního úřadu pro Středočeský kraj, společnosti 

AGROPLAN, spol. s r.o., a starosty obce k místnímu šetření, a to ve spolupráci s přizvanými 
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vlastníky pozemků, jehož smyslem bylo ověřování vnějších hranic k.ú. a hranic zájmového území 

pro KPÚ s intravilánem místních částí Čeňovice a Kochánov. 

 

V diskusi opakovaně zazněl apeloval na zastupitele s výzvou o oslovení vlastníků zemědělských 

pozemků, s cílem získat zbývající část k přihlášení se ke Komplexním pozemkovým úpravám v k.ú. 

Teplýšovice. KPÚ jsou mimo jiná pozitiva velkou příležitostí, jak do obce přivést nové investiční 

prostředky, které jinou cestou získat prakticky nelze.  

 

Zastupitelé vzali informace o průběhu šetření na vědomí.  

 

13. Žádost o dotaci na realizovanou ČOV. 

 

Místostarosta přednesl plénu žádost o účelovou dotaci na výstavbu domácí ČOV, kterou si podal pan 

J.D., majitel stavby pro bydlení č.p. 54 Čeňovice, na pozemku č. par. 65/1 v k.ú. Čeňovice. Při 

hodnocení faktů konstatoval, že veškeré požadavky stanovené Směrnicí č.1/2020 byly ze strany 

žadatele splněny, a proto dal předsedající o přiznání dotace žadateli hlasovat.   

 

Otázka: „Kdo souhlasí s přidělením účelové dotace z rozpočtu obce na r. 2022 ve výši 10 000,- Kč 

žadateli J.D., bytem Čeňovice č.p. 54, na realizaci domovní čistírny odpadních vod?“  

 

PRO – 7                                PROTI – 0                                           Zdržel se hlas – 0 

 

Zastupitelé, v souladu se Směrnicí č. 1/2020, schválili přidělení účelové dotace z rozpočtu obce na r. 

2022 ve výši 10 000,- Kč žadateli J.D., bytem Čeňovice č.p. 54, na realizaci domovní čistírny 

odpadních vod. 

 

14. Různé. 

 

Informativním způsobem byly projednány v jednacím bodu uvedené jednotlivosti.  

K finančním odměnám členů 

 

Zastupitelstvo k jejich projednání nepřijalo žádné usnesení. 

 

15. Odměny členům zřizovaných výborů a komisí. 

 

Starosta navrhl plénu odsouhlasit odměny členům výborů a komisí, a to ve výši 1 000,-Kč v čistém 

za odvedenou činnost ve čtvrtém roce funkčního období. 

 

Otázka: „Kdo je pro návrh?“ 

 

PRO – 7                                PROTI – 0                                           Zdržel se hlas – 0 

 

Zastupitelé schválili finanční odměnu 1 000,-Kč v čistém každému členu výborů a komisí 

zřizovaných zastupitelstvem obce, a to za čtvrtý rok ve čtyřletém funkčním období. 
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Usnesení ZO č. 4/2022 ze dne 25.8.2022 

 

ZO schválilo: 
1. podání žádosti Státnímu zemědělskému intervenčnímu fondu ČR z Programu obnovy 

venkova za účelem financování pořízení vyvážecího vleku a zatloukače kůlů pro Lesy 

Teplýšovice, 

2. záměr pořídit traktor o motorizaci 100 HP a financování nákupu z rozpočtu, 

3. ve prospěch paní M. D. a pana V.P., prodej pro obec majetku zbytného, kterým je v k.ú. 

Čeňovice pozemek č. par. 156/2 za cenu 1 690 500,-Kč o ploše 1 127 m2, jenž je 

z pohledu územního plánu urbanizován s funkčním využití jako venkovská obytná 

zóna, tudíž předurčen k zástavbě pro bydlení a současně prodej v totožném k.ú. 

pozemku č. par. 188/57 za cenu 711 000,-Kč o ploše 474 m2 územním plánem 

neurbanizovaného, to celé za podmínky, že bude naplněna deklarace uvedená zájemci 

o koupi nemovitosti, že získanou nemovitost využijí jedině k vybudování stavby pro 

trvalé bydlení, 

4. prodej pro obec majetku zbytného, tj. v k.ú. Teplýšovice pozemku č. par. 1228/10, který 

je odměřený z parcely ve vlastnictví obce č. par. 1228/1, a to na základě zjištění GP č. 

521-84/2022, za cenu 2 600,-Kč panu P.S. s tím, že veškeré související náklady 

nezbytné k podání a následně k zápisu návrhu na vklad do katastru nemovitostí jdou 

k tíži kupujícího, 

5. rozpočtové opatření č.4/2022, 

6. starosta obce byl pověřen k předložení projednaných variant, viz. obsah bodu č. 10 

zápisu, zástupci/správci Benediktinského Opatství s cílem vyřešit nastalou situaci na 

pozemcích č. par. 1072 a 192/12, 

7. v souladu se Směrnicí č. 1/2020, schválili přidělení účelové dotace z rozpočtu obce na 

r. 2022 ve výši 10 000,- Kč žadateli J.D., bytem Čeňovice č.p. 54, na realizaci domovní 

čistírny odpadních vod, 

8. finanční odměnu 1 000,-Kč v čistém každému členu výborů a komisí zřizovaných 

zastupitelstvem obce, a to za čtvrtý rok ve čtyřletém funkčním období. 

 

ZO bere na vědomí: 
1. přestavbu podvozku stávajícího vyvážecího vleku Vahva Jussi, 

2. ZŠ-přiznání dotace na obnovu herních prvků-PRV MAS Posázaví, 

3. etapizaci výměny svítidel VO, 

4. u společnosti T2 engineering s.r.o.. je objednán a očekává se výstup v podobě 

uceleného návrhu zastavovací studie ve formě plošného uspořádání objektů v rámci 

zastavitelnosti obecních pozemků určených pro občanskou vybavenost v lokalitě 

Na Kovárnách, 

5. šetření o ověřování vnějších hranic k.ú. Čeňovice a hranic zájmového území pro 

KPÚ s intravilánem místních částí Čeňovice a Kochánov. 

  

Zasedání ZO v Teplýšovicích bylo ukončeno v 22:15 hod. 

 

V Teplýšovicích dne 01.09.2022 zapsal Josef Škvor 

                                                                                                   ……………………………….. 

                                                                                                                  starosta obce 

 

 

Ověřovatelé zápisu:    ……………………….                           ……………………………….. 

                                        Ing. Petr Dřízal                                                Ing. Ondřej Škvor                                              


